
  
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                  ΑΔΑ: ΩΡΘΒΩΗ3-ΥΔΨ 

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ       

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 

Από το πρακτικό της  9ης/2014 τακτικής συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

Αρ. αποφάσεως : 154 

  

ΘΕΜΑ: «Λήψη απόφασης περί προέγκρισης άδειας καταστήματος Υγειονομικού 

Ενδιαφέροντος με το χαρακτήρα του κατεπείγοντος.» 

 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 14
η
 του μήνα Ιουλίου του έτους 

2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική Συνεδρίαση το 

Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. πρωτ 24020/10-07-2014, του Δήμου εγγράφου 

προσκλήσεως της Προέδρου, που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 10-07-2014 και στον 

Δήμαρχο σύμφωνα με τo άρθρο 67 του Ν. 3852/2010 και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό 

Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα 

τριών (33) μελών βρέθηκαν παρόντα δέκα οκτώ (18) μέλη ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

 
1 Ε.Καμπόλη  Απούσα 10. Δ.Χαντζή-Πανταζοπούλου 

Απούσα 

19. Ι. Θεοτοκάς  Απών 28.Μ.Σελέκος   

2 Α. Λυμπέρης 11. Η. Περιμένης  Απών 20. Σ. Αλέπης Απών 29. Β. Παντελάρος  

3. Β. Κακάλη 12. Δ. Δούμουρα    21.Δ.Τσατσαμπάς 

Απών 

30.Ε.Γκούσκου  

4 Ε. Τοκατλίδη 13. Α.Βουρλούμης  22. Α. Μποζίκας Απών 31. Κ.Βορέας  

5. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

Απών 

14. Λ. Γιαννακόπουλος       23.Κ. Φουρλής Απών 32.Θ.Σπηλιόπουλος  

6. Σ. Μπαλοδήμας   15. Κ. Αδαμοπούλου Απούσα 24.Α.Μπούτση   33. Κ. Φωτεινάκης 

Απών 

7 Α. Θεοφίλης Απών 16. Α. Πασπαλιάρης Απών 25.Μ.Γιαννάκος Απών  

8. Π. Καραβίτης 17 Φ. Μαραβέλιας    26.Α. Πανόπουλος   

9. Ε. Λιάπης Απών 18. Ν. Παναγιωτάτος    27.Σ.Βαρυτιμιάδης   

Η  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

 

 

 
 
 



Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, κ. Ελευθερία Τοκατλίδη, έθεσε υπόψη του 

Σώματος: την υπ΄αριθμ. 238/09-07-2014 εισήγηση τoυ Πρόεδρου της Επιτροπής Ποιότητας 

Ζωής/ Αντιδημάρχου κ. Α. Λυμπέρη  και αναφέρει:  
 

Θέμα: «Ένταξη θέματος Προέγκρισης άδειας καταστήματος Υγειονομικού 

Ενδιαφέροντος με το χαρακτήρα του κατεπείγοντος» 

 

Σας γνωρίζουμε ότι στην 8
η
 Τακτική Συνεδρίαση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

που πραγματοποιήθηκε στις 11-06-2014, στο Δημαρχιακό Μέγαρο, 1
ο
 θέμα στην Ημερήσια 

Διάταξη αυτής ήταν: Η Ενημέρωση περί της νομιμότητας λειτουργίας του θεματικού 

Πάρκου υδρολίσθησης της εταιρείας με το διακριτικό τίτλο: «COPA COPANA» που 

εδρεύει στην Αφαία. Ειδικότερα για το συγκεκριμένο θέμα, μετά την ενημέρωση του 

Προέδρου της Επιτροπής, αποφασίστηκε ΟΜΟΦΩΝΑ ότι σύμφωνα με το άρθρο 73 παρ. 4 

του Ν. 3852/2010 λόγω της σοβαρότητας του θέματος  η Επιτροπή το παραπέμπει στο 

Δημοτικό Συμβούλιο.  

Με τα δεδομένα αυτά, και επειδή θεωρούμε πως το εν λόγω θέμα θεωρείται ως 

κατεπείγον λόγω της σοβαρότητας του παρακαλούμε να συζητηθεί στο Δημοτικό 

Συμβούλιο για τη λήψη σχετικής απόφασης. 

  

Εν συνεχεία η Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον εισηγητή  Αντιδήμαρχο κ. Α. Λυμπέρη και 

Πρόεδρο της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής,  ο οποίος μεταξύ άλλων είπε: ..... Θα πρέπει να 

ερωτηθούν κάποιες Υπηρεσίες, ο Οργανισμός της Αθήνας, η Πολεοδομία, η Περιφέρεια, εάν 

πρέπει να λειτουργήσει πλέον με αυτές τις συνθήκες, ή κάτι πρέπει να αλλάξει.  να δοθεί η 

προέγκριση, αλλά με τις προϋποθέσεις που είπε η Νομική εκπρόσωπος της εταιρείας, της 

επιχείρησης. Δεν θα ανοίξει η επιχείρηση, πριν εκδοθεί η άδεια...... αυτός ο πολυχώρος αναψυχής 

λειτουργεί και πρέπει να έχει μία άδεια, αυτό έχει απαντήσει και η Υπηρεσία και έτσι πρέπει να 

το αντιμετωπίσουμε. Επειδή λοιπόν η συγκυρία μετά τις Δημοτικές Εκλογές προβλέπει ότι 

θα υπάρχει μία νέα Διοίκηση στο Δήμο, που θα αντιμετωπίζει και το συγκεκριμένο ζήτημα, 

γι' αυτό καλό είναι να το συζητήσουμε στο Δημοτικό Συμβούλιο, να ακουστούνε όλες οι 

απόψεις και να δούμε και τι πρεσβεύει επάνω σε αυτό και η νέα Διοίκηση......... Με αυτά τα 

δεδομένα η Υπηρεσία προτείνει, επαναλαμβάνω, η Υπηρεσία προτείνει να δοθεί η 

προέγκριση, αλλά για μία άδεια, για έναν πολυχώρο.  

Σύμφωνα με όσα αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαφνητοφωνημένα πρακτικά 

τα οποία επισυνάπτονται της απόφασης 

 

Εν συνεχεία το λόγο έλαβε ο Επικεφαλής της Δημοτικής Παράταξης «Λαϊκή 

Συσπείρωση», κ. Μ. Σελέκος, ο οποίος μεταξύ άλλων είπε: ….."Η περιοχή όπου βρίσκεται η 

εγκατάσταση που αναφέρεται στο θέμα, σύμφωνα με ΦΕΚ είχε χαρακτηριστεί ως τοπίο 

ιδιαίτερου φυσικού κάλλους" και πραγματικά ήταν ιδιαίτερου φυσικού κάλλους. Έχει 

υμνηθεί από περιηγητές από την αρχαιότητα μέχρι το 19ο και τις αρχές του 20ου 

αιώνα.......... Ξέρουμε πολύ καλά ότι επωμιζόμαστε πολύ μεγάλες ευθύνες και ένα κόστος 

το οποίο έχει να κάνει με αντιθέσεις, που κάποιες φορές είναι οδυνηρό, γιατί έχει να κάνει 

με κάποιους ανθρώπους που αναγνωρίζουμε ότι έχουν επενδύσει και χάνουνε έτσι κάποια, 

ή πολλά χρήματα,  σε καμία περίπτωση όμως οι αντιθέσεις αυτές δεν θα επηρεάσουν το 

συμφέρον της πόλης. ........Παρόλα αυτά όμως, αν δεν είχαμε πει ένα μεγάλο όχι και αν δεν 

είχαμε αγωνιστεί όλα τα προηγούμενα χρόνια, το στρατόπεδο που βλέπετε σήμερα, που 

είναι ακόμα ελεύθερος χώρος, ..........και σας το δηλώνουμε τώρα, το 'χουμε πει και άλλες 

φορές στο Δημοτικό Συμβούλιο, ότι θα μπει μία τάξη σε αυτά. ..........Εμείς λοιπόν 

πιστεύουμε ότι δεν θα πρέπει να δοθεί άδεια λειτουργίας και βέβαια ούτε  η προέγκριση η 



οποία θα ανοίξει το δρόμο, 

Σύμφωνα με όσα αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαφνητοφωνημένα πρακτικά 

τα οποία επισυνάπτονται της απόφασης 

 

Ακολούθως το λόγο έλαβε ο Επικεφαλής της Δημοτικής Παράταξης «Πολίτες σε Δράση 

– Οικολόγοι Πράσινοι», κ. Θ. Σπηλιόπουλος ο οποίος μεταξύ άλλων είπε: …… Εμείς λοιπόν 

κατηγορηματικά και χωρίς περιστροφές, αυτό θα διαβάσω, για να γραφεί και στα πρακτικά, στο 

πρόγραμμμά μας, στο αναλυτικό πρόγραμμά μας το οποίο έχει αναρτηθεί στο site της Δημοτικής 

μας Κίνησης, λέμε "Αποκατάσταση της περιοχής λειτουργίας του COPA COPANA, οριστική 

διακοπή της λειτουργίας του υδροπάρκου COPA COPANA: Η περιοχή που είναι εγκατεστημένο, 

είχε παράνομα παραχωρηθεί από τον υποτιθέμενο ιδιοκτήτη της Μονής Κλειστών για 

εκμετάλλευση, ενώ το COPA COPANA λειτουργούσε χωρίς άδεια και μέτρα ασφαλείας, 

χρησιμοποιώντας το χώρο μπροστά απ' το καλύτερα διατηρημένο τμήμα της αρχαίας Ιεράς Οδού 

σαν χώρο στάθμευσης. Απαιτείται αποκατάσταση του δασικού και αρχαιολογικού χαρακτήρα της 

περιοχής, ενοποίηση με το λοιπό δάσος, αποκάλυψη της αρχαίας Ιεράς Οδού…………..Σύμφωνα 

με όσα αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαφνητοφωνημένα πρακτικά τα οποία 

επισυνάπτονται της απόφασης 

 

 

Εν συνεχεία η Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να  αποφασίσουν 

σχετικά 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε την -εισήγηση του Αντιδημάρχου καθώς  

τις απόψεις όπου  προφορικά αναπτυχθήκαν, κατά τη διάρκεια της συζήτησης μεταξύ των 

μελών του Δημοτικού Συμβουλίου, προέβει σε ονομαστική ψηφοφορία, όπως 

αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά καθώς και το γεγονός 

ότι οι  Δημοτικοί  Σύμβουλοι κ.κ. Σ.Βαρυτιμιάδης, Α.Μπούτση Δ. Δούμουρα Σ. 

Μπαλοδήμας Λ. Γιαννακόπουλος & Ε.Γκούσκου, απεχώρησαν από τη συζήτηση και 

λήψη απόφασης του θέματος,  

Ψήφισαν υπέρ: Ε. Τοκατλίδη, Α. Λυμπέρης, Α. Βουρλούμης, Β. Κακάλη,  Π. Καραβίτης, Φ. 

Μαραβέλιας, Ν. Παναγιωτάτος  &  Α. Πανόπουλος. 

Ψήφισαν κατά: Μ.Σελέκος,  Β. Παντελάρος, Κ.Βορέας & Θ.Σπηλιόπουλος 

 

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

κατά πλειοψηφία (8) υπέρ (4) κατά 

Εγκρίνει τη προέγκριση της άδειας του πολυχώρου με διακριτικό τίτλο: «COPA 

COPANA» της εταιρείας με την επωνυμία «Αναψυκτήρια Πάρκου Χαϊδαρίου Α.Ε» που 

εδρεύει στο 12
0
 χιλιόμετρο της Ν.Ε.Ο.Α.Κ, σε συνεργασία με όλες τις Αρμόδιες Υπηρεσίες, 

σύμφωνα με τα  αναφερόμενα στην εισήγηση και  σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία. 

 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

           Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                      (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι 15-07-2014 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

ΜΑΡΑΒΕΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ 


